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                                                             Protokół Nr 49/23 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 22 maja 2023 r. 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępców prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał 

przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Obrady rozpoczęto 22 maja 2023 o godz. 16:00, a 

zakończono o godz. 17:33 tego samego dnia. Na statutową liczbę 12 radnych w chwili 

rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji. Obecność członków komisji, radni 

potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis 

na liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodniczący 

poinformował, że obrady komisji są prawomocne. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali 

konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźle, za 

pośrednictwem systemu eSesja.  

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

 

1. Grzegorz Chudomięt 

2.  Ewa Czubek  

3. Wiesław Fąfara 

4.  Andrzej Kopacki  

5. Andrzej Kopeć 

6. Jacek Król 

7.  Adam Oczoś 

8.  Fabian Pszon 

9. Tomasz Scheller 

10.  Ewa Stogniew 

11.  Dominik Szustakiewicz 

12. Ireneusz Wiśniewski 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

 

1. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

2. Agnieszka Zimny-Ilnicka, kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego; 

3. Alexy Ptaszyński, komendant Straży Miejskiej; 

4. Anna Brągiel – dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy „Promyczek”; 

5. Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej w Kędzierzynie-Koźlu; 

6. Beata Kaczyńska-Pogwizd, kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki; 

7. Beata Pierzchlewicz, kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków Pomocowych; 

8. Gabriela Helbin-Golasz, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa; 

9. Izabela Migocz – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz dyrektor zarządzający  

Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie Koźlu; 

10.    Joanna Hariasz, skarbnik miasta Kędzierzyn-Koźle; 

11.    Joanna Makowiecka, kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej; 
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12. Józef Muc, kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego;  

13. Kamila Bieńkowska, kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji; 

14. Katarzyna Mąka, dyrektor MZOOiW w Kędzierzynie Koźlu;   

15. Kinga Łaźniowska, kierownik Informacji i Promocji Miasta; 

16. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia; 

17. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i 

Planowania Przestrzennego w Kędzierzynie-Koźlu; 

18. Marek Mazurkiewicz, kierownik Wydziału Zarządzania Drogami w Kędzierzynie-Koźlu; 

19. Monika Orpel-Śmigielska, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

20. Piotr Gabrysz , dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu. 

21. Piotr Pabisz, dyrektor Miejskiego Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu; 

22. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w 

Kędzierzynie-Koźlu; 

23. Tomasz Radłowski, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-

Koźlu; 

24. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta ds. oświatowych i społeczno-

gospodarczych Kędzierzyn-Koźle; 

25. Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta. 

 

proponowany porządek posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle:  

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 49 z dnia 22 maja 2023 r. 

4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego za rok 2022. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie statutu Miejskiego Zarządu Budynków 

Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad.  

 

Ad 2. 

Wnioski do porządku obrad. 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 48 z dnia 24 kwietnia 2023 r. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że projekt protokołu został 

zamieszczony na portalu eSesja.pl oraz na stronie BIP, nie wpłynęły uwagi do protokołu, 

przewodniczący komisji poddał pod głosowanie protokół nr 48/23. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 48 z dnia 24 kwietnia 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopacki  

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

Ad 4.  

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego za rok 2022. (informacja sprawozdanie z wykonania budżetu miasta wraz  

z informacją o stanie mienia komunalnego za rok 2022) 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Joannę Hariasz 

skarbnika miasta.  

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta udzieliła szczegółowej informacji w temacie wykonania 

budżetu miasta za 2022 r.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt zapytał o wyszczególniony transport, szczególnie koszt rowerów 

miejskich za 400 tys. zł, zapytał ile kosztował standardowy jeden przejazd rowerem gminę 

Kędzierzyn-Koźla a nie rowerzystę.  

 

Wojciech Jagiełło zastępca Prezydenta wyjaśnił, że proponowana usługa wypożyczenia 

rowerów miejskich, jest skierowana dla wszystkich mieszkańców. Usługa ma wspierać 

zrównoważony transport, przejazd do 20 minut jest darmowy, ponad 20 minut jest płatny, 

miasto dopłaca ok. 20 zł za przejazd. Gmina wspiera działania ekologiczne. 

 

Radny Grzegorz Chudomięt poprosił o wytłumaczenie określenia zrównoważony transport.  

 

Wojciech Jagiełło zastępca Prezydenta wyjaśnił, aby dostępność transportu publicznego dla 

wszystkich mieszkańców była powszechna, w celu  mniejszej emisja spalin, aby mieszkańcy  

w mieście poruszali się transportem ekologicznym.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że wykonanie budżetu wygląda dobrze, 

zadłużenie zostało zredukowane, należności wzrosły, wydatki bieżące wciąż są niższe niż 

dochody bieżące, liczby główne wskazują, że sytuacja budżetowa w 2022 r. była dobra, 

wszystkim zależy na tym aby wydatki bieżące były najniższe i inwestować w inwestycje. 

Poziom inwestycji był na poziomie 50 %, kolejno poddał pod głosowanie: 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego za rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 6, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 3, pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego za rok 2022. 

 

Ad 5.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie statutu Miejskiego Zarządu Budynków 

Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie sekretarz miasta 

Zbigniew Romanowicz.  

 

Sekretarz miasta Zbigniew Romanowicz poinformował, że zachodzi konieczność 

uszczegółowienia zapisów statutu Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie-Koźlu, radni otrzymują nowy tekst, z uszczegółowieniem zapisów, zmiany 

dotyczą wskazania możliwości utworzenia zastępcy dyrektora tej jednostki, gdyż taka potrzeba 

została zgłoszona. Uchwała nie wywołuje skutków finansowych.  

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Budynku Komunalnych Stanisław Węgrzyn poinformował,  

że od wielu lat brakowało zastępcy jednostki, od dwunastu lat (12 lat) zarządza jednostką,  

w strukturze nie ma stanowiska zastępcy, nie ma osoby zastępującej go w czasie urlopów bądź 

chorobowego. Stanowisko jest niezbędne dla lepszego zarządzania jednostką. Uchwała nie 

wywołuje skutków finansowych, w ślad za zmianą statutu nastąpią zmiany organizacyjne, 

zostanie zmieniony sposób i podział zadań w jednostce.  

 

Zastępca Prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że z pozycji gminy, jednostka otrzymuje 

bardzo dużo nowych zadań, są nowe możliwości pozyskiwania środków. Należy zmienić 

strukturę jednostki, kwestie zarządzania, należy poszerzyć kadrę zarządczą strategicznego, 

nawet gdyby nieznacznie zwiększyło koszty funkcjonowania. Stworzy się większe możliwości 

do pozyskiwania i wydawania środków na inwestycje.  

 

Radny Andrzej Kopacki wskazał, że na jednostce MZBK spoczywa bardzo dużo zadań,  

od ochrony zwierząt, po zarządzanie mieszkaniami i lokalami oraz obiektami zabytkowymi. 

Popiera poszerzenie kadry zarządczej oraz reorganizację kadry, szczególnie, aby pozyskiwać 

środki na  ratowanie zabytków, śladem miasta Nysa.   

 

Radny Grzegorz Chudomięt wskazał, że w jego ocenie pieniędzy brakuje, radny Andrzej 

Kopacki  w trosce wskazuje się potrzebę ratowania zabytków i remonty, lecz pieniędzy brakuje 

przez pomoc rozdawniczą-socjalną.   

 

Radny Andrzej Kopacki wskazał, że pieniądze na ratowanie zabytków należy pozyskać z źródeł 

zewnętrznych.  
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie statutu Miejskiego Zarządu Budynków 

Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam Oczoś, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 8, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie zaopiniowała 

ww. projekt uchwały. 

 

Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz  

z autopoprawką I i II (projekt uchwały wraz z autopoprawką I i II stanowi załącznik do nin. 

protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Joannę Hariasz, 

skarbnik miasta. 

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz, szczegółowo wyjaśniła, o dokonanych zmianach, zgodnie  

z przedstawionymi dokumentami w formie pisemnej w projekcie uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2023 wraz z autopoprawką I i II. 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał o zwiększenie kwoty o 315 tys. zł z uwagi na  

konieczność wykonania dodatkowych robót na zadania - modernizację mostu na  

ul. Zwycięstwa oraz robót drogowych. Miał być podział kosztów między gminę i spółki, 

dołożyć się miały spółki z  terenu Blachowni, zapytał czy spółki dołożyły się do modernizacji 

mostu.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że zachodzi konieczność zakończenia robót, po rozebraniu mostu zaszła 

konieczność zmian konstrukcyjnych mostu. Miał być montaż finansowy w kwocie 500 tys. zł 

z partycypacji spółek z terenów Zakładów Chemicznych a pozostałe 500 tys. zł z gminy.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał o ogólny koszt finansowania budowy placu 

zabaw przy Przedszkolu nr 18, skoro zwiększa się zadanie o 300 tys. zł.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że pieniądze były jedynie na dokumentację, zwiększa się o wartość kwoty 

na inwestycję, na najtańszą ofertę.  
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Radny Tomasz Scheller poprosił o kosztorys budowy placu zabaw przy Przedszkolu  

nr 18 oraz podanie realnego kosztu etapu budowy tego zadania, skąd takie koszty, bo działka 

ma 3 ary.  

 

Radny Tomasz Scheller poprosił o dokumentację i wycenę na modernizację mostu na  

ul. Zwycięstwa, ze względu na konieczność wykonania dodatkowych robót, co znacznie 

zwiększyło koszt zadania. Zadanie miało kosztować milion złotych, teraz koszt wynosi  

 2 900 tys. zł , a przebudowa drogi jest w kwocie 1 600 tys. zł., na skrzyżowaniu gdzie nie ma 

ani jednej dziury. W Sławięcicach są drogi z samymi dziurami i nie ma pieniędzy na ich 

naprawę. Czyli koszt ostateczny remont wyniesie 5 mln zł., uważa, że zadanie było 

niedoszacowane, skoro wartość wzrosła pięciokrotnie. Zapytał co by było gdyby wszystkie 

zadania w gminie były tak niedoszacowane.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że jest spisana umowa z firmami, z którym radni się zapoznali. To nie 

było 50% kosztów tylko kwota 500 tys. zł. a obecnie jest to 1/5 kosztów. Na co dzień gmina 

nie remontuje mostów, w tej sytuacji gmina przejęła inwestycję, z zastaną dokumentacją, bez 

książki obiektu. Dokumentację wykonał holding, kilka lat temu. Po pandemii ceny wzrosły. 

Przez lata most był tylko malowany bez przeprowadzania remontu. Dopiero po wypiaskowaniu 

widać dziury, wiec trzeba wymienić te elementy i skąd te koszty. Skrzyżowanie jest 

niebezpieczne.  

 

Radny Tomasz Scheller nie zgadza się z tym stwierdzeniem, jako strażak, uważa, że 

skrzyżowanie na Blachowni jest bezpieczne, bez dziur, przebudowa skrzyżowania jest błędem, 

bo są inne pilniejsze zadania inwestycyjne do realizacji, np. remont ulic w Sławięcicach. 

 

Radny Tomasz Scheller zapytał o powołanie dyrektora Muzeum Ziemi Kozielskiej, jak do tej 

pory wyglądała struktura organizacyjna muzeum pod kątem zarządzania, dlaczego obecnie jest 

taka zmiana, że został ogłoszony przetarg na zarządzanie muzeum. Poprosił o konkretne 

wyliczenie kosztów.  

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że trzy lata temu odbyło się również postepowanie, to 

postepowanie wyłoniło realizatora tego zadania, czyli Miejską Bibliotekę Publiczną. W imieniu 

Biblioteki Publicznej zadanie realizowała Pani dyrektor.  Obecnie należało wyłonić osobę do 

zarządzania w trybie określonym, ponieważ kończy się umowa.  

 

Radny Tomasz Scheller zapytał czy nie jest problemem, że Dyrektor MBP pracuje i zarządza 

biblioteką od godz. 7:00-15:00 w ramach innych obowiązków i dodatkowej kwoty będzie 

zarządzała muzeum, chyba, że to będzie robić od godz.15:00 do 20:00. Kwota nie jest duża, 

gdyż jest to ok. 4 800 zł., na miesiąc, próbuje zrozumieć na czym będzie polegała różnica  

w zarządzaniu, niż jak wcześniej dyrektor biblioteki zarządzała również muzeum, i jak teraz 

będzie zarządzała muzeum na innym stanowisku.   

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że sposób zarządzania nie zmieni się, dyrektor miała tak ustalone 

godziny pracy zgodnie z umową, w którym realizowała to zadanie, poza realizowaniem zadania 

jaki jest nadzór nad biblioteką publiczną. To zarządzanie się sprawdziło. Obecnie są na etapie 

postępowania wyłaniającego oferenta.  

 

Radny Tomasz Scheller poinformował, że nie ma zastrzeżeń do pracy dyrektor Izabelli Migocz, 

zastanawia się, z czego wynika ta zmiana. Pyta w kontekście przełożenia na inny temat, np. 

dwóch innych firm A i B, które miały jednego prezesa, który startowałby w konkursie i w 

jednym czasie zostałby dyrektorem z dodatkową gażą. Nie zna takiej innej sytuacji.  
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Zastanawia się co zmienia poprzednie podejście, gdyż dyrektor Izabella Migocz dobrze 

zarządza placówką muzeum. Po co ta zmiana organizacyjna.   

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że z punktu widzenia ekonomicznego, rozwiązania jest 

zdecydowanie lepsze, niż to co było do tej pory realizowane, jako podmiot prawny, jakim była 

biblioteka, będzie to tańsze.  

 

Radny Tomasz Scheller zapytał czy nie będzie to generować dodatkowych kosztów. 

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że nie będzie generować dodatkowych kosztów. Należy tylko 

zabezpieczyć środki finansowe na te potrzeby, bo nie były zabezpieczone. Były wprowadzone 

tylko na czas realizacji tego zadania w tym okresie trzyletnim. Do tej pory gmina płaciła fakturę.  

 

Radny Tomasz Scheller zapytał o  kwotę 288 tys. zł., gdyż  jest dyrektor MBP który obecnie 

zarządza, to nie generuje dodatkowych  kosztów, ponieważ jest to dyrektor Miejskiej Biblioteki 

Publicznej która zarządza muzeum. Czy gmina coś do tego dopłacała, że MBP zarządza 

muzeum. W jego ocenie to będzie jednak dodatkowy koszt.  

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że do tej pory płacili fakturę za realizację tego zadania. Każda 

instytucja musi pokryć koszty zarządzania czyli zatrudnienia  dyrektora i wszystko co wiąże 

się z jego wynagrodzeniem. To jest tańsze rozwiązanie. Dyrektor który będzie realizował to 

zadanie, na podstawie umowy, która zostanie podpisana po rozstrzygnięciu tego postępowania, 

jako osoba a nie instytucja. Po przeliczeniu okazało się, że duży koszt ponosi instytucja,  

szczególnie wysoki jest koszt ZUS, a finansowania zadania ponosi instytucja. Zaproponowano 

lepsze rozwiązanie dla gminy, proponują osobę prawną. Gmina nie ponosi dodatkowych 

kosztów a jednocześnie opłaty nie są przekazywane do instytucji które pobierają opłaty.  

 

Radny Tomasz Scheller poprosił o konkretne wyliczenie kosztów. 

 

Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że kwota nie ulega zmianie. Do tej pory realizowała to biblioteka 

czyli osoba prawna, lecz ze względy na wysokie koszty pracownicze i płacowe są lepiej 

zaproponować zadanie osobie fizycznej.  

 

Radny Dominik Szustakiewicz zapytał o dokumentację i wycenę na modernizację mostu na  

ul. Zwycięstwa, ze względu, że firmy tam zlokalizowane miały dołożyć się do tego zadania. 

Również koszt zadania się zmienił.  

 

Radny Dominik Szustakiewicz poinformował, że ww. umowa miała zabezpieczyć interes 

gminy. Zapytał o partycypację kosztów na gminą i spółki tam zlokalizowane. Koszt inwestycji 

dynamicznie się zmienił.  

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej wyjaśnił, że jest umowa  na kwotę 500 tys. zł, a nie o 50% wartości zadania. Wtedy 

koszty były niższe, obecnie wzrosły, dzisiaj ta kwota to 1/5 kosztów. Na co dzień gmina nie 

remontuje mostów, w tej sytuacji gmina przejęła inwestycję, z zastaną dokumentacją, bez 

książki obiektu. Dokumentację wykonał holding, kilka lat temu. Po pandemii ceny wzrosły. 

Przez lata most był tylko malowany bez przeprowadzania remontów. Dopiero po 

wypiaskowaniu było widać dziury wiec trzeba wymienić te elementy i skąd te koszty. Koszty 

wynikają z przetargu.  
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Radny Dominik Szustakiewicz zapytał w kontekście partycypacji w kosztach przez gminę i 

firmy. Uważa, że spółki powinny dopłacić 50% inwestycji a nie 500 tys. zł.  

 

Radny Grzegorz Chudomięt, przestrzegał przed remontem mostu, wskazuje pobieranie opłaty 

za przejazd przez most, wtedy okaże się czy ten most jest niezbędny dla pracowników. Uważa, 

że rzeczoznawca dokonał złej i niedoszacowanej wyceny bo wycena prac różni się o 300%.   

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że często w budżecie następują różnice 

w kosztach inwestycji. Radnym podaje się pierwsze niskie sumy, kolejno następuje 

zwiększenie środków do cen realnych, bo inwestycje należy zakończyć.  

 

Radny Tomasz Scheller uważa, że radni mają tylko wiedzę o kosztach inwestycji  

z przedstawionych wycen. Utrzymanie infrastruktury drogowej i mostowej należy do gminy. 

Należy się cieszyć, że spółki partycypowały w kosztach i przekazały 500 tys. zł, nie 

wnioskowałby o większe kwoty do tych firm. Bo umowa została spisana i takie działania 

byłyby żenujące dla gminy. W sektorze prywatnym wzrost cen inwestycji byłby nie do 

przyjęcia.   

 

Artur Maruszczak, zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej dodał, że wzrost koszów inwestycji w sektorze prywatnym, też zdarza się 

wielokrotnie.  

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023 wraz z 

autopoprawką I i II..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

 

Ad 7.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawką (projekt uchwały wraz z 

autopoprawką stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie w temacie Joannę Hariasz, 

skarbnika miasta. 

 

Joanna Hariasz, skarbnik miasta szczegółowo wyjaśniła, o dokonanych zmianach, zgodnie  

z przedstawionymi dokumentami w formie pisemnej w projekcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz  

z autopoprawką. 
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

 

 

Komisja stosunkiem głosów: „za” – 6, ,,przeciw” – 2, „wstrzymujących się” – 4, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Ad 8.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 26 czerwca 2022 r.  

 

Ad 9.  

Zakończenie obrad. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć podziękował za aktywne uczestnictwo w posiedzeniu 

komisji, po czym zakończył obrady o godz.. 17:33 tego samego dnia. 
 

 

 

 

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

 

Andrzej Kopeć (-) 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek 
 



10 

 

 


